

Styrelsemöte tisdagen den 9 december 2025

Norra Reals Elevkår

Plats: Norra Reals elevkårsrum

Nr: 23

§1. Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat av Fanny Bétend-Bon klockan 14:56

§2. Val av mötesordförande

Fanny Bétend-Bon föreslog styrelsen

att välja Fanny Bétend-Bon till mötesordförande.

Styrelsen beslutade

att bifalla Fanny Bétend-Bons förslag.

§3. Val av mötessekreterare

Fanny Bétend-Bon föreslog styrelsen

att välja Isa Sverdén till mötessekreterare.

Styrelsen beslutade

att bifalla Fanny Bétend-Bons förslag.

§4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare

Fanny Bétend-Bon föreslog styrelsen

att välja Erik Peters till protokolljusterare tillika rösträknare.

Styrelsen beslutade

att bifalla Fanny Bétend-Bon förslag.

§5. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Fanny Bétend-Bon föreslog styrelsen

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Styrelsen beslutade

att bifalla Fanny Bétend-Bons förslag.

§6. Fastställande av dagordning

Fanny Bétend-Bon redogjorde för den föreslagna dagordningen.

Fanny Bétend-Bon föreslog styrelsen

att fastställa den föreslagna dagordningen.

Styrelsen beslutade

att bifalla Fanny Bétend-Bons förslag.

§7. Ledamotsrunda

Ledamotsrunda genomförd

§8. Ordförande

8.1 Ledighetsansökan

Vi behöver anmäla vår frånvaro på måndag pga viktigt vintermöte.

8.2 Ekonomikommittén

Vi behöver ha ett möte med ekonomikommittén så att de förstår att deras verksamhet måste gå via oss.

8.3 Inför måndag

Fanny kommer få ett preliminärt kalendarium från Maria Sellberg, vi ska då planera inför våren och planera in det vi har kvar under vår verksamhetsperiod samt skapa en preliminär verksamhetsplan för kommande styrelse.

§9. Vice ordförande

inget nytt

§10. Administrativ chef

10.1 Brevlådan
Inget nytt

10.2 Hemsidan

Vi måste betala en faktura för att förnya domänen

10.3 Utskottsprotokoll

inget nytt

10.4 Anslagstavlan

Elevskyddsombudet måste upp på anslagstavlan samt matrådet. Isa planerar även att julpynta den.

§11. Kassör

inget nytt

§12. Idrottsutskottet

12.1 Norra open

SEKRETESS

§13. Traditionsutskottet

13.1 Flak

Traddis ska få ett flak som pris för pepparkakstävlingen.

§14. Saga-utskottet

14.1 Filmare

Saga Utskottet letar efter filmare till hundra dagars. Björn håller på att kolla efter olika eventuella filmare.

§15. Produktutskottet

15.1 Klibbor

Vi måste betala för klibborna.

Erik föreslår styrelsen att styrelsen och produkt ska få varsin klibba gratis.
Styrelsen valde att godkänna Eriks förslag.

15.2 Kläder

Produkt ska ta beställningar på fredag som eleverna kommer få efter jul. Vi pratar om eventuella priser. Vi sätter ett preliminärt pris på hoodien på 450. Enpack för 167 kr.

15.3 Julmarknad

Erik och Angiza behöver hjälp med julmarknaden för att det ska regna. Vi avvaktar med ytterligare information om vädret och ser till att hjälpas åt om det behövs.

Erik föreslår styrelsen att ge bort lite gratis grejer på julmarknaden.

Styrelsen väljer att godkänna Eriks förslag.

§16. Studentutskottet

inget nytt

§17. Påverkansutskottet

inget nytt

§18. Föreningsutskottet

18.1 Godkännande av nya föreningar

Filippa Gundersen föredrog de ansökningar om bildande av nya föreningar som inkommit.

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att godkänna Röda filbunkens ansökan

Styrelsen valde att bifalla Filippas förslag

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att godkänna GGG ansökan

Styrelsen valde att bifalla Filippas förslag

18.2 Beslut om inkomna ansökningar om föreningsbidrag

Filippa Gundersen föredrog de ansökningar om föreningsbidrag som inkommit.

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att godkänna Norra Knights ansökan.

Styrelsen beslutade

att bifalla Filippa Gundersens förslag.

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att godkänna Rubiks kub föreningens ansökan.

Styrelsen beslutade

att bifalla Filippa Gundersens förslag.

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att godkänna Norras Programmerare ansökan.

Styrelsen beslutade

att bifalla Filippa Gundersens förslag.

Filippa Gundersen föreslog styrelsen

att avslå Norra programmerares ansökan.

Styrelsen beslutade

att bifalla Filippa Gundersens förslag.

18.3 Årets förening

Filippa har haft möte med föreningsutskottet för att bestämma årets förening.

§19. Pr-ansvarig

19.1 Kommande inlägg

Inget nytt

19.2 Kommande händelser

Återpublicera

§20. Övriga frågor

inget nytt

§21. Veckoschema

21.1 Minimöten

Fanny och Samri

21.2 Nästa städansvariga

Elisabeth och Erik

21.3 Nästa fikaansvarig

Erik

§22. Nästa sammanträde

Nästa sammanträde är måndag den 15 december

§23. Mötets avslutande

Mötet avslutades av Fanny Bétend-Bon 16:18